

စက်တင်ဘာလ 18 ရက်၊ 2023 ခုနှစ်

2023-24 စာသင်နှစ်သည် မှတ်သားဖွယ်ရာ ဆက်လက် ဖြစ်ပေါ်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ [DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း \(DCSD\)](#) များနှင့် အသိုင်းအဝန်း သို့ ကျွန်ုပ် ခရီးသွားရင်း ကျွန်ုပ်တို့၏အောင်မြင်မှုများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများနှင့် ဝန်ထမ်းများကို ပံ့ပိုးကူညီရန် ကျွန်ုပ်တို့ သွားရောက်နေသည့်နေရာနှင့်ပတ်သက်၍ မမှားနိုင်သော ဂုဏ်ယူမှုနှင့် စိတ်လှုပ်ရှားမှုကို ခံစားရပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ လတ်တလော [H-PRIDE](#)- အသိအမှတ်ပြု ကျောင်းများကို ကြေငြာခြင်းဖြင့် စတင်ပါရစေ - [Barack H. Obama မူလတန်း Magnet နည်းပညာကျောင်း](#) ၊ [Columbia မူလတန်းကျောင်း](#) ၊ [Montgomery မူလတန်းကျောင်း](#) ၊ [Chapel Hill အလယ်တန်းကျောင်း](#)၊ [Champion အလယ်တန်းကျောင်း](#)၊ ၊ [Chamblee အလယ်တန်းကျောင်း](#)၊ နှင့် [Chamblee အထက်တန်းကျောင်း](#)။ ဤထူးချွန်သောအဖွဲ့သည် လူသားအသွင်ကူးပြောင်းမှု၊ ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်မှု၊ လေးစားမှု၊ သမာဓိရှိမှု၊ ဂုဏ်သိက္ခာ နှင့် စာနာမှုဆိုင်ရာ H-PRIDE အခြေခံမူများကို ရည်စူးထားသည့် တိုးပွားလာသော ကျောင်းအရေအတွက်နှင့် ချိတ်ဆက်ထားသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရိုင်ခေါင်းဆောင်များ၊ ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများအတွက် ဤတန်ဖိုးများကို အားပေးခြင်းဖြင့်ကျွန်ုပ်တို့သည် ပိုမို ခိုင်မာသော နောင်ကြီးများကို ထူထောင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့လုပ်သမျှတွင် ကြီးမားသော အောင်မြင်မှုကို ရရှိစေပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့်သီတင်းပတ်၏ဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးတွင် [Southwest DeKalb High School](#) အထက်တန်းကျောင်းမှ နည်းပြ Bob Mullen သည် 2023 Boy's High School အထက်တန်းကျောင်း၏ ပြေးခုန်ပစ်အားကစား နှင့် ကွင်းဆင်းနည်းပြ အဖြစ် သူ၏ရွေးချယ်မှုအတွက် အသိအမှတ်ပြုခံခဲ့ရသည်။ အဆိုပါဆုကို US Track and Field နှင့် Cross-Country Coaches Association မှ Coach Mullen အား ၎င်းအသင်း၏အောင်မြင်မှု များအပြင် ကျောင်းသား-အားကစား သမားများအပေါ် အပြုသဘောဆောင်သော အကျိုးသက်ရောက်မှုများဖြစ်စေရန် စိတ်အားထက်သန်မှုဖြင့် လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် သူ၏ခေါင်းဆောင်မှုစွမ်းရည်အတွက် ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ ထိုက်တန်သည့် ဂုဏ်ပြုမှု အတွက် နည်းပြ Mullen အား ဂုဏ်ပြုပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ [Avondale](#)၊ [Austin](#)၊ [Dunair](#)၊ [International Community](#)၊ [Leadership Prep](#)၊ [McLendon](#)၊ [Montgomery Museum](#)၊ [Oak Grove](#) နှင့် [Vanderlyn](#) မူလတန်းကျောင်းများအတွက် လှိုက်လှိုက်လှဲလှဲ ဂုဏ်ပြုပါသည်။ ဤကျောင်းများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ပြည်နယ် ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး [Richard Woods](#) မှ စာတတ်မြောက်ရေးတွင် ထူးချွန်အောင်မြင်မှုများအတွက် စာတတ်မြောက်ရေးခေါင်းဆောင်များ (Literacy Leaders) အောင်လံတံခွန် ချီးမြှင့်ခြင်းခံရပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ထူးခြားဆန်းပြားသောဆရာများ၊ ကျောင်းခေါင်းဆောင်များ၊ မိဘများ၊ ကျောင်းဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် အရေးကြီးဆုံးမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများအား ပြသသော ကြိုးပမ်းအားထုတ်မှု နှင့် စေတနာထားမှုများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ အလွန်ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါသည်။ ဤအသိအမှတ်ပြုမှုသည် ၎င်းတို့၏ကျောင်းများတွင် ခိုင်မာသောစာတတ်မြောက်ရေးယဉ်ကျေးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ရန် ၎င်းတို့၏ ကတိကဝတ်ကို သက်သေပြခြင်းဖြစ်သည်။ နိုင်ငံတော်ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်များ၊ အထက်လွှတ်တော်အမတ်များနှင့် ကိုယ်စားလှယ်များအားလုံးကို ၎င်းတို့၏ မယိမ်းယိုင်သော ပံ့ပိုးကူညီမှုအတွက်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

စာတတ်မြောက်ခြင်းသည် လူတစ်ဦးချင်းစီအား ခွန်အားဖြစ်စေပြီး အဆုံးမဲ့ ဖြစ်နိုင်ခြေများဆီသို့ တံခါးဖွင့်ပေးသည့် အခြေခံကျွမ်းကျင်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ စာတတ်မြောက်ရေးတွင် အခြေခံပညာမူလတန်းကျောင်း၏ အောင်မြင်မှုများသည် အမှန်တကယ် ချီးကျူးထိုက်ပြီး ဂုဏ်ပြုထိုက်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများ စာဖတ်ခြင်းကို ချစ်ခင်မြတ်နိုးပြီး ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အောင်မြင်မှုရရှိရန် လိုအပ်သော အရည်အချင်းများကို ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ၎င်းတို့၏ မမောမပန်း ကူညီ ကြိုးပမ်းမှုများအတွက် ပါဝင်ပတ်သက်သူအားလုံးကို ချီးကျူးဂုဏ်ပြုပါသည်။

တစ်ဖန်၊ Avondale၊ Austin၊ Dunaire၊ International Community၊ Leadership Prep၊ McLendon၊ Montgomery၊ Museum၊ Oak Grove နှင့် Vanderlyn မူလတန်းကျောင်းများအား ၎င်းတို့၏ စာတတ်မြောက်ရေးခေါင်းဆောင်များအဖြစ် ထိုက်တန်စွာ အသိအမှတ်ပြုခံရမှုအတွက် ဂုဏ်ပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရိုင်အတွင်းတွင် ဤကဲ့သို့ထူးခြားသောကျောင်းများရှိသည်အတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပြီး စာတတ်မြောက်ရေးတွင် ထူးချွန်ထက်မြက်မှု ဆက်လက် အောင်မြင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။

ခရိုင်သို့ ဒေါ်လာ \$1.2 သန်း ရက်ရောသော လှူဒါန်းမှုအတွက် [City of Stonecrest](#) နှင့် မြို့တော်ဝန် [Jazzmin Cobble](#) တို့အား အထူး "ကျေးဇူးတင်ပါသည်"။ ဤရန်ပုံငွေများသည် COVID-19 ကြောင့် ထိခိုက်ခံစားရသူများအတွက် မိမိကိုယ်မိမိ သိရှိနားလည်မှုနှင့် စိတ်အပန်းဖြေမှုကို မြှင့်တင်ရန်၊ "Zen Dens" ဖန်တီးခြင်းအပါအဝင် Stonecrest မြို့ကန့်သတ်ချက်များအတွင်း DCSD ကျောင်း 12 ကျောင်းအတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော ပတ်ဝန်းကျင်ဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤထူးခြားသော အစပျိုးမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏အသိုင်းအဝိုင်းအပေါ် အပြု သဘောဆောင်သော အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိမည်မှာ သေချာပါသည်။

COVID-19 နှင့်ပတ်သက်၍ DCSD သည် Dekalb ကောင်စီနှင့် အနီးတစ်ဝိုက် ဒေသများရှိ အစီရင်ခံတင်ပြချက်များကို အနီးကပ်စောင့်ကြည့်နေကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သတိပြုပါ။ ဖျားနာမှုကြောင့် ပျက်ကွက်မှု များလာပါက ကူးစက်ပြန့်ပွားမှုကို ထိန်းချုပ်ရန် အောက်ပါအစီအမံများကို ကျွန်ုပ်တို့ အကြံပြုပါမည် -

- ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားများ ဖျားနာသည့်အခါ ကျောင်းမသွားဘဲ အိမ်၌နေကြရန် တိုက်တွန်းခြင်း။
- ရောဂါလက္ခဏာပြလာသောအခါတွင် တစ်ဦးချင်းစီကို COVID-19 နှင့် တုပ်ကွေးရောဂါအတွက် စမ်းသပ်ခိုင်းခြင်း။
- မှန်ကန်သောအသက်ရှူလမ်းကြောင်းနှင့် လက်ဆေးခြင်းကျင့်ဝတ်ကို အားပေးခြင်း။
- ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားများအားလုံးအတွက် COVID-19 နှင့် တုပ်ကွေး ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်းကို အားပေးခြင်း။

COVID-19 ၏ အလားအလာ နောက်ဆုံးအချက်အလက်များကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုရန် ဤလင့်ခ်ကို [ဤနေရာ](#) တွင် နှိပ်ပါ။

မပိတ်မီတွင် စက်တင်ဘာ 8 ရက် [Druid Hills အထက်တန်းကျောင်း](#) နှင့် [Dunwoody အထက်တန်းကျောင်း](#) ဘောလုံးပွဲအား ဖျက်သိမ်းလိုက်ရ သည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ စိတ်ရင်းမှန်ဖြင့် တောင်းပန်အပ်ပါသည်။ ၎င်းကို Adam ၏ အားကစားကွင်းတွင် စက်တင်ဘာ 9 ရက်သို့ ပြန်လည်စီစဉ်ရေးဆွဲထားသည်။ အားကစားသမားများ၊ ကျောင်းသားများ၊ နည်းပြများနှင့် ပါဝင်ဆောင်ရွက်သော မိသားစုများကို ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့သည့် စိတ်ပျက်မှုနှင့် စိတ်အနှောင့်အယှက်များကို ကျွန်ုပ်တို့သိမှတ်ပါသည်။ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ ခရိုင်တစ်ခုအနေဖြင့်၊ ဒိုင်လူကြီးများ၏ အစီအစဉ်ဆွဲခြင်းကို ကျွန်ုပ်တို့တွင် ထိန်းချုပ်နိုင်စွမ်းမရှိကြောင်း နားလည်ရန် အရေးကြီးပါသည်။ ၎င်းကို [Georgia အထက်တန်းကျောင်းအသင်းအဖွဲ့မှ စီစဉ်ပေးသည်](#) ။

ယင်းသို့ ပယ်ဖျက်ခြင်းနှင့် ပြန်လည်စီစဉ်ခြင်းဆိုင်ရာ ပြဿနာများ အနာဂတ်တွင် မဖြစ်ပွားစေအောင် သေချာစေရန် ပါဝင်သည့် ပါတီများအားလုံးနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ လုံ့လစီရိယဖြင့် လုပ်ဆောင်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ အားကစားပွဲများတွင် ပါဝင်သူများနှင့် ကြည့်ရှုသူအားလုံးအတွက် ချောမွေ့ပြီး ပျော်ရွှင်ဖွယ်အတွေ့အကြုံကို ပေးဆောင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ အဆင်မပြေမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ရသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် စိတ်ရင်းမှန်ဖြင့် တောင်းပန်လိုပြီး သင့်နားလည်မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းများ၊ ကျောင်းသားများ၊ ဝန်ထမ်းများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းကို ပံ့ပိုးကူညီရန် သင်လုပ်ဆောင်သမျှအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ပျော်ရွှင်ပြီး အကျိုးဖြစ်ထွန်းသည့် ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်ပါစေ။